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Styrelsemöte BK Tullbron 

 

Datum:  2025-04-23 

Plats:  Boulecentrets styrelserum 

Närvarande: Peter Gleisner, ordf 

  Ing-Britt Pehrson, v ordf 

  Tommy Björkman 

  Denice Cantola 

               Bengt-Åke Malmberg 

  Lena Karlsson 

  Kenneth Klarström 

  3 Tolkar 
  
§ 17  Mötets öppnande  
     Mötet öppnades av ordföranden. 

 

§ 18 Val av justerare till dagens protokoll 
 Att jämte ordföranden justera protokollet valdes Lena Karlsson. 

 

§ 19  Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes. 

§ 20  Möte med tävlingskommittén 
 Ordföranden hade inviterat tävlingskommittén till styrelsemötet för 
att få en första övergripande uppfattning om resp. 
kommittémedlems syn på serielagen och deras status, uttagning 
och uppbyggnad. Närvarande kommittémedlemmar: 
Lars Nilsson 
Lars Sjöqvist 
Bengt-Arne Andersson 
Kurt Svensson 
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Ordföranden inledde samtalet med tävlingskommittén genom att 
citera protokoll från styrelsemöte från den 5 mars 2018 § 14. 
”Ombilda Tullbrons lag i seriespelet, så att ett lag med spelare 
som vill satsa mer på sitt spel, specialisera sin träning och 
utveckla mer taktiskt tänkande, skulle ingå i översta serien. För 
dessa spelare ska finnas krav att inneha licens”. Ordföranden 
meddelade att detta endast var ett förslag, inget beslut togs i 
frågan. 
 
Samtliga kommittémedlemmar hade åsikten att klubbandan 
urholkats på grund av konkurrens mellan lagen. Få tillbaka 
klubbkänsla (Kurt). Enkät till medlemmar med fråga om vilket lag 
du helst vill vara med i, därefter beslut från tävlingskommittén 
(Lars N). Färdiga förslag vilket lag, med motivering (Bengt-Arne).  
 
Ordföranden lyfte frågan om representationslag. Själv bestämma 
vilken klubbnivå (Ing-Britt). Stäm av med tävlingskommittén om 
lagbyte kan göras. Allmän uppfattning att Blå laget är bästa laget, 
Gul sämsta (Kenneth), (Denice) instämmer. 
 
Ordföranden läste upp en skrivelse, som inkommit till styrelsen, 
som handlade om: 1. Hur sker uttagning till lagledare till våra lag i 
seriespelet? 2. ”I kommitténs uppgifter står det först att arbeta 
med klubbens tävlingar”. 3. Handlade om att få anmäla sig till 
Tullbrons egna tävlingar innan tävlingskommittén gett klartecken.  

 

§ 21  Föregående mötesprotokoll 
Föregående mötesprotokoll genomgicks och lades till 
handlingarna. 

 

§ 22  Ekonomirapport 
 Lena Karlsson, kassör, meddelade: Kontobehållning 41035 kr, 
kassa 4675 kr, totalt 45720 kr. 

 
§ 23  Information från Alliansen  
  Ordföranden informerade, i sin roll som medlem i Alliansens  
      styrelse, om följande: Konstituerande styrelsemöte hölls 22/4, ny      
    ledamot Gunne Haraldsson, förestående 25-årsjubileum samt   
   SBF:s förbundsmästerskap. 
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§ 24  Övriga frågor 

Ing-Britt informerade om att vi har 81aktiva medlemmar och totalt 
98 medlemmar.  
 
Ing-Britt föreslog att vi i styrelsen ska ha ett rullande schema för 
att hälsa välkommen – Ing-Britt gör ett förslag.  

Denice framförde en önskan om att SM för döva spelas i 
Falkenberg 2028. Ordföranden tar upp frågan i Alliansens 
styrelse. 
 
 Ytterligare en skrivelse har inkommit till styrelsen. ”Vid viss form 
av sjukdom, både psykisk och kroppsligt, borde man diskutera om 
hallvärdskapet”. Styrelsen kom fram till att orkar man spela boule 
så kan man också utföra enkla uppgifter trots att man inte mår 
riktigt bra. Veckoansvarig ansvarar för att bemanningen anpassas 
efter behov. 
 
På mötet bestämdes att bjuda in Falkenbergs Innebandyklubb till 
”Öppet hus” den 22 maj kl 16.00.  

 

 § 25  Nästa möte 
  Nästa styrelsemöte beslutades i efterhand till  
   2025-05-20 kl. 15.00 i Boulecentrets styrelserum. 

§ 26  Mötet avslutas 
        Ordföranden avslutade mötet. 

Vid protokollet: 

 

Tommy Björkman 
Sekreterare 

 
Justeras: 

Lena Karlsson                                Peter Gleisner  
            Ordförande   


